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Deltagere:  
Forældre: Kenneth, Camilla Storm, Tove, Cathrine, Ane, Florence, Katrine, Rasmus, Camilla Mehl 
Medarbejdere: Eva, Søren, Karin 
Ledelse: Birgitte, Claus(referent) 
 
Fraværende: Katrine 
 
Mødeleder: Birgitte 
 
Dagsorden: 
 
1. 17.00 Godkendelse af referat fra 26/8 2020 
 
2. 17.05 Elevernes kvarter (deltager eleverne?) 

Elevrådet har endnu ikke haft deres første møde, så der er ikke valgt formand og næstformand endnu. 
 

3. 17.20 Høringssvar rettes endeligt til 
Der er indstillet et budgetforslag til byrådet, som sikkert bliver vedtaget. 
Næste år skal vi overveje at bestyrelsen diskuterer høringssvaret på august måned og ud fra det forfatter det 
endelig høringssvar. Høringssvar godkendes ved rund-sendelse i bestyrelsen, så vi ikke skal vente til næste 
bestyrelsesmøde 
Bestyrelsen høringssvar (nuværende) bliver sendt hurtigst muligt, og hele bestyrelsen er underskriver, MED har 
til i morgen at vælge, om de vil være medunderskrivere.  

 
4. 17.35 Orientering om dialogmødet for dagtilbud. 

Dialogmødet blev meget orientering omkring Corona og genåbning af 2020 budget og 2021 budget. Der var ikke 
meget dialog. 
Der var et fint oplæg omkring bæredygtighed i dagplejen. 
Vi ønsker mere tid til dialog ved kommende møder. 
Forvaltningen er blevet mundtlig orienteret om, at vi ønsker mere dialog på fremtidige dialogmøder. 

 
5. 17.50 Orientering om ønsker til dagsorden til dialogmøde på skoleområdet 10/11 

Tove har deltaget i dagsordenslægende møde med forvaltningen forud for dialogmøde på skoleområdet.  
Vi har ønsket at diskutere team ejendoms rolle. 
Der ønskes også at diskutere skolernes tildelingsmodel. 
Og der ønskes en kort orientering om budget 2021. 

 
6. 18.00 Drøftelse om IPad i SFO 

Der har været flere forældre henvendelser ang. IPad onsdage i SFO’en; 
Det har svært at hente sine børn når de sider foran IPad ‘en. Børnene sider ofte i uhensigtsmæssige stillinger og 
får ondt i nakken. Der er også en udfordring omkring spil med reklamer. 
Nogle forældre oplever, at børnene bliver passive. Der er forslag om at bruge iPad en lidt sjældnere. 
Det var uheldigt, at der var IPad i morgenSFO umiddelbart efter opstart efter Coronahjemsendelsen.  
SFOs personale oplever at børnene er sociale omkring det at spille iPad – at børnene bruger hinanden og hygger 
sig.  
Nogle forældre oplever, at det er en god aktivitet for børnene, det kan være på linje med at læse eller spille spil. Det 
tiltrækker de store børn. IPad kan være en aktivitet på lige med andre aktiviteter. Det er vigtigt – ligesom med 
andre aktiviteter, at der er alternative aktiviteter.   
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SFO’en kigger på et SFO-møde på, hvordan IPad onsdag fremadrettet stadig kan være en pædagogisk aktivitet i 
SFO’en – hvad vil vi gerne med det? Hvordan er styringen mv.  
 Forslag: informer forældre om, hvordan IPad bliver brugt og, hvad tankerne bagved er.  
Vi laver en opfølgning på næste bestyrelsesmøde, når SFO har behandlet det på et p-møde 
Forslag om, at vi på et tidspunkt kan planlægge et oplæg om temaet: evt. Lykke Møller Kristensen.   

 
7. 18.30 Det gode børneliv – Orientering/drøftelse  

- plan for SFO i efteråret og fremadrettet (muligheder og begrænsninger) 
- vilkår og erfaringer fra andre SFO’er og institutioner. 

 
SFO’en er stadig opdelt i klassegrupper hver eftermiddag og har vær deres område, som de skifter hver dag. Der 
bliver tilbudt aktiviteter flere gange ugentlig og de voksne skifter gruppe, så de hver især kan tilbyde aktiviteter 
med deres forskellige kompetencer.  
Vi bruger hal, klasselokaler og sommetider fællesrummet til aktiviteter. 
Forslag om at bruge Thorsager skoles venner til at finde frivillige til at hjælpe med aktiviteter. 
Inspirations:  https://blivnaturligvis.dk/  en hjemmeside hvor der kan formidles kontakter til naturfolk der kan 
komme på besøg eller kan inspirere til  gode udendørs aktiviteter.  
Lokale foreninger kunne komme på besøg og vise, hvad de står for – eksempelvis spejder, gymnastik, geo-caches 
fyr. 

 
8. 19.00 Kommunikationsprincip 

- indledende drøftelser 
- nedsættelse af arbejdsgruppe 

   Udsat 
 
9. 19.20 Nyt fra udvalg 

- trafikudvalg (hvem er på opgaven?) 
Vi laver adhoc-udvalg, når det er nødvendigt. Vi skal koordinere med lokale råd. 
- udvalg til ansøgning om puljemidler til indretning af fysiske rammer i Børnehuset (hvem er på  
  opgaven?)  
Katrine, Camilla Mehl og Ane.  
Claus undersøger, hvilke tanker Martin fra Børnehuset har gjort sig om indretning og videresender disse til 
udvalget og bestyrelsen. 
- andre udvalg 
Forslag om Legepladsudvalg. 
 

10. 19.30 Punkter til kommende møder 
- læreplans temaer(dagtilbud) 
- andre punkter? 
Kommunikationsprincip 
Årsberetning 
Eva/Birgitte fortæller om den nye lov for lærerens arbejdstid 
Ønske om, at der skal være et info-sted, hvor forældre kan mødes og snakke. 
 
 
 
 
 
 

https://blivnaturligvis.dk/
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11. 19.35 Orientering fra: 
- ledelse 
Personalesituation SFO: Maria stopper med udgangen af dette år og vi skal ha ansat 2 nye pædagoger,  
vi har fået Coronamidler til 29 000 til skole, 74 000 til børnehus,  
Corona har gjort; at 3 kl. tur til fjordcenteret blev aflyst, og at 6.klasses lejrtur er konverteret til en uge med2 ud 
af huset aktivitet”. 
Lærers forberedelse skal foregå fortrinsvis hjemme.  
Vi skal i dagtilbud arbejde med det stigende sygefravær. 
 
- Forældre 

 
 
12. 19.50 Evt. 

Camilla og Camilla er med i ansættelsesudvalget. 
 

Næste bestyrelsesmøde:  
       Tirsdag d.27/10 2020. 


